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W nawiqzaniu do moich wczeinieiszych interpelacii w

sprowie poprowy bezpieczefistwa mieszkotic6w poprzez wybudowonie

oiwietlenio LED chodnika przy ul. Koliska-Dziewiriska 9b zwrocam siq ponownie

do Pana Prezydenta o rozwo2enie wykononia w bieiqcym roku somego

projektu tego2 olwietlenio w ramach oszczqdnoici na oiwietleniu ulic plac6w i
drog Srodk|w zapisanych w Dziale 900 Rozdzial 90075 bud2etu miasto. Problem

ten poruszom podczos koidei Sesii Rody Miasta proszqc o iego reolizacie w

bieiqcym roku.

Liczq na zrozumienie proiby mieszkahcow ,,mini" osiedlo Dziewiriska i
pozytywne rozpatrzenie zo co z g6ry dziqkuiq.

Z powaianiem


